
Referat bestyrelsesmøde

torsdag 17. august 2023

Tilstede: Rie, Anne-Mette, Lene, Trine & Bianca

Afbud fra: Birgit & Brian

1. Klubmodul v/Anette

-     Anette kan ikke sidde med klubmodul mere. Vi skal have fundet en afløser.

Rie laver et ”stillingsopslag” til Facebook. Forhåbentlig er der nogle unge friske 
kræfter der melder sig til at stå for hold administrationen.

o Refusioner og kontingent opkrævning overgår til Bianca 

-     Skal ventelisterne opdeles?

Vi ligger den ud til instruktørudvalget, men anbefaler en opdeling. Fremover skal 
instruktør udvalget stå for ventelister og ny-indtag på de forskellige hold.

2. Nyt fra formanden

- Indkaldelse til formandsmøde i Lemvig 19.9.23, Rie deltager i mødet.

3. Nye sager

intet nyt

4. Nyt fra kassereren

- Medlemstal – 255 personer

- Budget eller andet vedr. økonomi

- Kassererens opgaver

Regninger, kontingent & kursusgodtgørelse

5. Igangværende sager

- Info-skærm

Rie mangler at snakke med Flemming



- Lysmaster på lydighedsarealerne. Ekstra bevilling på ca. 3.000,00 til rejsning af 
masterne (entreprenør Bent)

lysmaster går fremad, Jens skal have lavet noget el så man kan tænde og slukke 
for hver enkel mast, inden de bliver hejst op. Entreprenør Bent kommer i uge 34,
hvis det holder tørt. 

- Hundelegeplads

Den skal rives ned, den er forfalden og der er ikke nogen der bruger den mere. 
Trine ligger et opslag på facebook om nedrivning.

- Robotplæneklipper

o Vi har fået de 39.900 kr. som vi har søgt om fra Friluftsrådet til indkøb af robot 
plæneklipper til AG-banerne. 

o Bestyrelsen godkender at ansøge om yderligere 4.400 kr., så vi kan få en GPS-
styret robotplæneklipper.

- Børneattester

Bianca ansøger ved politiet igen og sender samtidig en mail til dem det vedrører om 
at de skal tjekke deres e-boks.

6. Nyt fra udvalgene

- Agility

o Agility dropper indendørs konkurrence pga. bunden i hallen. Trine spurgte om 
de måtte holde indendørs i Give, men det blev et nej fra den øvrige bestyrelse.

o 10-12 stk. er udtaget til DM

o Har kredsen tidtagningsudstyr man kan låne? Ja, kontakt Lise.

o Har haft møde i aften, hvor de har lavet nye hold.

- Lydighed

intet nyt

- Rally

holder møde for rally instruktører 31/8

o har konkurrence den 10/9

o Sanne Bækgård er indtrådt i udvalget i stedet for Anette.

- Nosework



Der kommer til at ske lidt fra september, de har flyttet fra mandag til tirsdag, da 
Rie selv skal træne lydighed.

o vi starter begynderhld frav eden 5. september 

- Hoopers

Vi har fået Anette Nielsen ind i udvalget.

De holder en begynder-begynder prøve 1/10

◦ 14/10 afholder de en officiel konkurrence (Jydsk mesterskabs konkurrence)

◦ de vil gerne have lov til at købe et tidtagningsudstyr (har fået et tilbudt til 2.000 kr.), 
det vil også kunne lejes ud. Det må de gerne.

◦ Vil gerne købe et sæt tønder, et spring og et sæt numre. Det må de gerne.

◦ Har renoveret gamle pokaler og bruger dem til begynder-begynder prøve for at 
spare lidt.

- Kantine

Agility & Rally konkurrence den 10/9, Mette Olsen passer kantinen den dag.

o Hoopers begynder konkurrence den 1/10, Trine B. passer kantinen den dag.

o Hoopers konkurrence 14/10.

o Der mangler en fryser til dem der lejer klubhuset, vi skal evt. udskifte det gamle 
køleskab i Nosework lokalet til et nyt køle/frys skab.  

- Materiale

o traktoren er kommet hjem igen den er lavet for 23000 kr + moms og den skal af 
sted igen da vi har fundet en utæt hed.

• Vi har en jord vold som snart er væk og et stykke på lydighed banen det skal fræses 
og rettes ud. Brian finder en tid i kalender til at gøre det. Det bliver inden oktober.

- Hal ad hoc

Der skal snart tromles, Jens har vandet flittigt henover sommeren.

- Nyt fra instruktørudvalget. 

o Forslag til en instruktørsamling i efteråret, de undersøger forskellige muligheder.

 

7. Eventuelt



- I henhold til aftale med Norlys og Friluftsrådet skal varmepumper og robotplæneklipper
indvies ved en ”lille ceremoni” i klubhuset med indbydelse af medier og medlemmer. En
ad hoc gruppe skal nedsættes til dette. Rie, Trine (Erik og Anine) (A.M.) melder sig til 
dette.

8. Næste møder

Mandag den 2. oktober - Anne-Mette sørger for mad.

Fredag den 24. november - Julemøde 

Huskelisten:

- Fotografering af instruktører m.fl. (Anne Mette)

kommer på instruktørmøde

- Revidering af håndbog – er under udarbejdelse (Anne Mette) 

Bestyrelsen læser igennem og skriver ændringer til Anne Mette

- Sponsorskiltene skal der reklameres for i/ved klubhuset

Anne-Mette spørger Sanne Bækgaard om hun vil stå for det.

- Etablering af parkeringsplads ved hallen. 

o Rie spørger Bent (Entreprenør) hvad det vil koste. 


